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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  K A N T R I D A 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/11-12/6 
URBROJ:  2170/01-09-10-11-2 
Rijeka,  28. srpnja 2011. 
                                    
   

 
ZAPISNIK 

S 10. sjednice VMO Kantrida  
 

10. sjednica VMO Kantrida održana je 13. srpnja 2011. godine s početkom u 18:00 sati u sjedištu 
MO Kantrida, Lovranska 10. 

Sjednici su bili nazočni: 

• Adolf Krbavac, predsjednik 

• Aron Smešny, član 

• Claudio Marghetti, član 

• Ognjen Honović, član 
  

Ostali nazočni: 

• Martina Jerković, zamjenik tajnika MO 

• Zdenko Nikšić, Rijeka promet d.d. 

• Božidar Grgurić, član Komunalne komisije  
 

Sjednici nisu bili nazočni: 

• Jelena Kalčić, zamjenik predsjednika 
 

Usvajanje zapisnika s 8. i 9. sjednice VMO Kantrida: 

• zapisnici usvojeni jednoglasno, bez primjedbi 
 

Sjednicu je otvorilo  predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

 
DNEVNI RED: 

 
1. Raspored viška sredstava odobrenih za komunalne prioritete u 2011. godini 
2. Analiza programa Vijeća MO-a predviñenih za 201. godinu i formiranje prijedloga 

programa za 2012. godinu 
3. Ostavka gñe Mire Vlacich 
4. Razno 

 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
AD 1 
Vijeće MO Kantrida u suradnji s g. Zdenkom Nikšićem analiziralo je dinamički plan iz 2010. i 2011. 
i višak sredstava. 
 
Promjene u rješavanju točaka dinamičkog plana od 8. sjednice 21. lipnja 2011. 

• točka 11.3/2010. – realizacija je odgoñena do daljnjega, nastavit će se tek kada VIK 
realiziraju izgradnju sustava javne odvodnje otpadnih voda iz sredstava Svjetske banke 

• točka 11.6/2010. – realizirano ureñenje prilaznog puta na adresi Istarska 66, preostaje 
rješavanje kućnih brojeva 68-72 s odvodnjom oborinske vode 

• točka 13.6/2011. – privatnik sam uredio prilazni put, g. Nikšić dostavio dokumentaciju 
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Višak sredstava – g. Zdenko Nikšić potvrdio je višak sredstava za realizaciju prioriteta u 2011. u 
iznosu od 217.090,08 kn bez PDV-a (267.020,84 s PDV-om). Vijeće je odlučilo da se višak 
rasporedi na 

• realizaciju točke 11.6/2010. – prilazni put i odvodnja oborinske vode u Istarskoj 68-72 

• realizaciju točke 11.5/2010. za koju je nedostajalo sredstava – put i stubište u Marčeljevoj 
Dragi do spoja s Domom umirovljenika 

• postavljanje rubnjaka na adresi Pionirska 4 

• postavljanje čeličnog pletiva na stijenskom pokosu u ulici Portić (istočni prilaz Stadionu) 

• projekt za ureñenje parkirališta i prometne ograde u Ljubljanskoj ulici na ulazu u Minakov put 

• rješavanje problema s cedrom u Lovranskoj ulici 
 
AD 2 
Vijeće MO Kantrida analiziralo je dosad predviñen plan programskih aktivnosti, te okvirno 
dogovorio predložio aktivnosti za sljedeću godinu. Odlučeno je da će se sve aktivnosti predviñene 
za ovu godinu, osim Ex temporea, održati do kraja godine. Za sljedeću godinu predložene su 
sljedeće aktivnosti 

• Bilten 

• Akcija besplatnog mjerenja tlaka i šećera 

• Eko-akcija – čišćenje podmorja uz doniranje novca od prodaje izvučenog starog željeza 

• Akcija prodaje sadnica cvijeća po povoljnim cijenama 

• Izbor najljepših okućnica, balkona i detalja 

• Ex tempore 

• Dani Kantride (s početkom ljeta) 
1. sport – briškula, trešeta, boćanje, odbojka na pijesku 
2. fešta – glazbeni program uz hranu, piće i starinsku nagradnu igru (stup s nagradama) 

• Djed Mraz 
 
AD 3 
Vijeće MO Kantrida prihvatilo je ostavku gñe Mire Vlacich, ali je odlučilo da je potrebno sazvati 
sastanak Komunalne komisije kako bi i njeni članovi prihvatili ostavku i izabrali novog predsjednika. 
AD 4 
Vijeće MO Kantrida pod točkom razno ispostavilo je suglasnost glede izmjene radnog vremena 
ugostiteljskog objekta "Tornero". 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 20,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

Zapisničar – zamjenik tajnika MO Kantrida: 
Martina Jerković 

Predsjednik VMO Kantrida: 
Adolf Krbavac, dipl.ing. 

 
 


